

Title (en)  
Modular box with insert bottom.

Title (de)  
Kastenmodul mit Einsatzboden.

Title (fr)  
Boîtier modulaire à fond rapporté.

Publication  
**EP 0583182 A2 19940216 (FR)**

Application  
**EP 93401782 A 19930708**

Priority  
FR 9208513 A 19920709

Abstract (en)  
The invention relates to a modular box with insert (attached) bottom. According to the invention, this box includes a cap (cover) (1) in the shape of a U carrying, on two lateral faces (5, 6), a perpendicular tongue (21, 22), a bottom (2) carrying two perpendicular rims (31, 32), a rear face (99) and a door (3). The tongues (21, 22) and the rims (31, 32) permit the assembly of the bottom on the cap. Application, in particular, to the manufacture of letter boxes. <IMAGE>

Abstract (fr)  
L'invention concerne un boîtier modulaire à fond rapporté. Selon l'invention, ce boîtier comporte un capot (1) en forme de U portant, sur deux faces latérales (5, 6) une languette perpendiculaire (21, 22), un fond (2) portant deux rebords perpendiculaires (31, 32), une face arrière (99) et une porte (3). Les languettes (21, 22) et les rebords (31, 32) permettent l'assemblage du fond sur le capot. Application notamment à la fabrication de boîtes aux lettres. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47G 29/12; B65D 6/06**

IPC 8 full level  
**A47G 29/12** (2006.01); **B65D 6/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47G 29/1201** (2013.01); **B65D 7/06** (2013.01)

Cited by  
DE102014224308A1; DE29719068U1; US6997373B2

Designated contracting state (EPC)  
AT DE ES GB IT SE

DOCDB simple family (publication)  
**FR 2693439 A1 19940114; FR 2693439 B1 19940902; EP 0583182 A2 19940216; EP 0583182 A3 19940330**

DOCDB simple family (application)  
**FR 9208513 A 19920709; EP 93401782 A 19930708**